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Abstract (en)
[origin: WO2015140116A1] The invention relates to a hydrostatic radial piston machine, in particular a hydrostatic radial piston machine for actuating
a differential cylinder. According to the invention, the hydrostatic machine of radial piston design has a control pin in a housing, wherein the
hydrostatic machine has three hydraulic working connectors. The first working connector can be connected to the piston side of a differential cylinder,
whereas the second working connector can be connected to the rod side of the differential cylinder. Finally, the third working connector can be
connected to a tank. As a result of this arrangement, the differential cylinder can be operated directly with the aid of a single hydrostatic machine,
wherein the connection of proportional or regulating valves in between can be dispensed with.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine hydrostatische Radialkolbenmaschine, insbesondere eine hydrostatische Radialkolbenmaschine zur Ansteuerung eines
Differentialzylinders. Erfindungsgemäß weist die hydrostatische Maschine in Radialkolbenbauweise einen Steuerzapfen in einem Gehäuse auf,
wobei die hydrostatische Maschine drei hydraulische Arbeitsanschlüsse aufweist. Der erste Arbeitsanschluss kann mit der Kolbenseite eines
Differentialzylinders verbunden sein, während der zweite Arbeitsanschluss mit der Stangenseite des Differentialzylinders verbunden sein kann.
Der dritte Arbeitsanschluss schließlich ist mit einem Tank verbindbar. Durch diese Anordnung ist der Differentialzylinder mit Hilfe einer einzigen
hydrostatischen Maschine direkt betreibbar, wobei auf die Zwischenschaltung von Proportional- oder Regelventilen verzichtet werden kann.
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